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Lubawka dnia, 20 kwietnia 2O2Lr.

pan Michał ołdak
Przewodniczący
Rady Miejskiej w Lubawce

O d p ow i e d ź n a za@lnte r pe l a cj ę
Na podstawie art.24 ust.6 ustawy z dnia 27 maja 1990r. o samorządzie gminnym (tekst
jednolity Dz. U. z 2O20r. poz.7t3, I378'tw odpowiedzi na interpelację Radnego Krzysztofa
Jawora z dnia 1 kwietnia 202]. roku (data wpływu do biura rady 2 kwietnia 2O2t r.|

zarejestrowane pod numerem W0.1.0003 .t7.2021. przesytam poniższe informacje:

Pytanie:
,,W zwiqzku ze zbliżajqcym się sezonem turystycznym zwracam się z prośbq o renowację
tablic pamiqtkowych znajdujqcych się na terenie parku przy Kościele Świętej Anny. Tablice te
postawione zostały kilkanaście lat temu w ramach współpracy naszego miasta ze stronq
Czeskq. Obecnie zostały mocno nadgryzione zębem czosu. Na pierwszej tablicy nieczytelna
jest treść (całkowicie zamazana). Jej konstrukcja jest metalowa, co nie współgra
z pozostałymi dwoma (drewnianymi). Owq konstrukcję można niewielkim kosztem zmienić
z metalowej na drewnianq, a metalowq wykorzystać w innym punkcie miasta. Drugq tablicę
w zwiqzku z łuszczeniem się farby należy zaimpregnować i pomalować, natomiast w trzeciej
wymienić górnq część belki drewnianej, ponieważ sprochniała. Te drobne zabiegi z pewnościq
poprawiq estetykę tablic, o przy okazji tego miejsca, które znajduje się niemal w centrum

miasta".

Odpowiedź:
W odpowiedzi na interpelację Radnego Rady Miejskiej w Lubawce Krzysztofa Jawora,

w sprawie prośby o renowację tablic pamiątkowych znajdujących się na terenie przy Kościele

Świętej Anny, w związku ze zbliżającym się sezonem turystycznym informuję, że wszelkie

sugestie i uwagi od Państwa Radnych i Mieszkańców Gminy Lubawka, dotyczące wyglądu

i atrakcyjności turystycznej naszej gminy są analizowane w Wydziale Promocji, Rozwoju

iOświaty.
Jednocześnie informuię, że Wydział Promocji, Rozwoju i Oświaty przy współpracy

z Miejsko-Gminnym Ośrodkiem Kultury oraz Sołtysami, przeprowadzi inwentaryzację

wszystkich tablic informacyjnych i turystycznych, znajdujących się na terenie Gminy
Lubawka. Działanie to pozwoli na bieżący monitoring stanu technicznego wszystkich tablic
i przeprowadzenie koniecznych prac naprawczych. Należy zaznaczyć, że jest to proces

kosztowny idługotrwały, dlatego w planie budżetu na2022 rok zostaną zaplanowane Środki

na ten cel.
Niestety, w chwili obecnej nie posiadamy wolnych środków na przeprowadzenie

renowacji i odnowienia tablic. W przypadku pojawienia się oszczędnoŚci, wspomniane

tablice zostaną odrestaurowane lub też wymienione.
Opracowała : Beata Śnieżna
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Otrzvmuia :

(1.J Adresat
2, Wydział Promocji, Rozwoju iOświaty
3. ala

Sprawę prowadzi: 
,

patrycja WójcikŃr
Wydział Organizacyjńy
Urząd Miasta Lubawka nte|.516322887 r l*
e-ma i l : wojci k. patrycja @{u bawka,eu


